
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a     č. 02/2019 

zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 
uskutočnilo dňa 7.2. 2018 na Mestskom úrade v Michalovciach,  

Priestory MsP,  Nám. osloboditeľov č. 83 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Priebeh zimnej údržby  MK – informácia. 
3. Vyhodnotenie zrealizovaných opráv miestnych komunikácií v roku 2018 a návrh plánu 

opráv MK na rok 2019 
4. Rozbor dopravnej nehodovosti za r. 2018. 
5. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu 
6. Záver. 

 
 

-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Priebeh zimnej údržby  MK – informácia. 
Správa bola predložená na zasadnutie komisie. Prečítal Ing. Berilla  
 
Potocký:  Aké sú náklady na zimnú údržbu za rok 2018. 
MUDr. Bančej: Ako sa riaditeľ TaZS vysporiadali s nárastom plôch na čistenie a či sú zazmluvnené 
výpomoci od iných organizácií  
 
-k  bodu 3:  
Vyhodnotenie zrealizovaných opráv miestnych komunikácií v roku 2018 a návrh plánu opráv MK na 
rok 2019 
Správa bola predložená na zasadnutie komisie. Prečítal Ing. Berilla  
 
MUDr. Bančej:  Na zrekonštruovaných plochách sa objavujú praskliny a nepravidelnosti. Prečo a čím 
to je spôsobené (otázka na EUROVIU). 
Ing. Horňak: plánuje VVS čistenie a preplachy kanalizácie? 
 
Plán Opráv  
RNDr. Lýcia Sidivárová predložila návrh na rekonštrukciu ciest a chodníkov  
V prílohe 
 
Potocký Navrhuje zaradiť ulice  
Villa Real do plánu – odporúča komplexnú rekonštrukciu cesty.  
Ul. školská: ulička k špeciálnej základnej škole 
 
RNDr. Lýcia Sidivárová na Ul. Nad Laborcom sa pravidelne vyskytujú výtlky v strede cesty na jednom 
mieste.  
Ing. Horňák:  Ul. Topolianská je dlhodobo v zlom stave  
  V meste je zápach z kanalizácie, najhoršia situácia je na sídlisku východ pri predajni 
  Lidl.  
K bodu 4: 
Rozbor dopravnej nehodovosti za r. 2018. 
Správa bola predložená na zasadnutie komisie. Prečítal Ing. Čornej. 
Mgr. Dufinec: Problémové sú dlhé ulice   



Mgr. Šejvl: navrhuje osadenie stacionárnych radarov  
 
K bodu 5: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu 
 
MUDr. Bančej V mesiaci Január sa uskutočnila výstava ITF Slovakia tour Incheba v Bratislave 
Je možné informovať komisiu o naše účasti? 
 
Mgr. Šejvl: Vie mesto ako je to s rekonštrukciou a otvorením kaštieľa?  
 Uvažuje mesto s rekonštrukciou kostolného námestia. 

- Ing. Mrázová: Mesto pripravuje PD pre územné rozhodnutie daného územia.  
 
Potocký: Ul. školská –Je možné zrealizovať na tejto ulici nové priechody pre chodcov  

- Ing. Mrázová: Mesto uvažuje s realizáciou nových priechodov pre chodcov v danej 
lokalite. Pripravuje sa výber dodávateľa.  

 
  
  
 
K bodu 6: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 
 
Zápisnica sa doručí:    

1. Členom komisie 
2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 
3. Ing. Vasiľ – prednosta MsÚ 
4. TaZS mesta Michalovce 
5. OR PZ SR 
6. zapisovateľ orgánov – MsR, MsZ 
7. Ing. Anna Mrázová - vedúca odboru  
8. zapisovateľ komisie 



Príloha  č. 1 

 


